Regional Headquarters (RHQs), Regional Offices (ROs) and
Local Offices (LOs) in Hong Kong
駐港地區總部、地區辦事處及當地辦事處

	
	2001
	2002


	2003
	2004


	2005
	Change

變動
(2004 – 2005)
	% Change

變動百分比

(2004 – 2005)


	RHQs


	944
	948
	966
	1 098
	1 167
	+69
	+6.3

	ROs

	2 293
	2 171
	2 241
	2 511
	2 631
	+120
	+4.8

	LOs


	1 230
	1 748
	2 207
	2 334
	2 474
	+140
	+6.0

	
	
	
	
	
	
	
	

	RHQs + ROs


	3 237
	3 119
	3 207
	3 609
	3 798
	+189
	+5.2

	RHQs + ROs + LOs
	4 467
	4 867
	5 414
	5 943
	6 272
	+329
	+5.5


NOTES注意：
A Regional Headquarters (RHQ) is an office that has control over the operations of offices in the region (i.e. Hong Kong plus one or more other places), and manages the business without frequent referrals to its parent company outside Hong Kong. 

A Regional Office (RO) is an office that coordinates offices/operations in the region (i.e. Hong Kong plus one or more other places), and manages the business but with frequent referrals to its parent company outside Hong Kong or its regional headquarters.
A Local Office (LO) is an office that solely takes charge of the business in Hong Kong on behalf of its parent company outside Hong Kong.
地區總部 (RHQ) 是指一個辦事處有權控制／管理區內（即香港及一個或多個地方）的辦事處的運作／業務，而毋須經常請示其香港以外的母公司。 

地區辦事處 (RO) 是指一個辦事處有權協調／管理區內（即香港及一個或多個地方）的辦事處／運作／業務，但須經常請示其地區總部或香港以外的母公司。
當地辦事處 (LO) 是指一個辦事處只為其香港以外的母公司負責在香港的業務。
Source: 
Report on 2005 Annual Survey of Regional Offices Representing Overseas Companies in Hong Kong (Census and Statistics Department)
資料來源：
2005年海外公司駐香港的地區代表按年統計調查報告(政府統計處)
